
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

              Θεσσαλονίκη, 22/01/2024 
 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή 

Β3΄  
Νοτίου Τομέα Αθηνών 
Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Χωρίς σύνδεση στο αποχετευτικό δίκτυο παραμένει η 

Αραβησσός Πέλλας» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Δυσάρεστη έκπληξη αποτελεί η διαπίστωση, μετά από καταγγελίες των 
κατοίκων της Αραβησσού, ότι, αν και η περιοχή και κυρίως ο χώρος των πηγών 
της αποτελεί πόλο έλξης πολλών επισκεπτών και το κυριότερο υδροδοτεί τον 
ίδιο τον νομό Πέλλας αλλά και μεγάλο μέρος του νομού Θεσσαλονίκης, ωστόσο 
δεν έχει ακόμα ενταχθεί στο αποχετευτικό δίκτυο της Δημοτικής Ενότητας 
Κύρρου. Όπως μπορεί να αντιληφθεί κανείς εξαιτίας των λυμάτων που μένουν 
στάσιμα στις σηπτικές δεξαμενές (βόθρους), πολλές από τις οποίες δεν είναι 
απόλυτα στεγανές, υπάρχει σοβαρός κίνδυνος να μολυνθούν τα υπόγεια ύδατα 
που απορρέουν στην υδρολεκάνη της Αραβησσού και κατά συνέπεια υπάρχει 
μεγάλος κίνδυνος να μολυνθούν τα νερά των πηγών και να απειληθεί η υγεία 
των υδροδοτούμενων από αυτές. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Υπάρχει πρόβλεψη ένταξης της Αραββησού στο αποχετευτικό δίκτυο της Δ. 
Ε. Κύρρου το οποίο δεν έχει πλήρως ολοκληρωθεί για όλα τα χωριά; 
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2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου η περιοχή της 
Αραβησσού που παραμένει εκτός αποχετευτικού δικτύου να συνδεθεί άμεσα 
στο αποχετευτικό σύστημα της Δ. Ε. Κύρρου; 
 
Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 




